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Zápis z 40. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha – Dolní Měcholupy 

konaného dne 15. 11. 2021 v zasedací místnosti ÚMČ 
 

Účastníci: Michal Blažek (TOP09), Jana Doláková (TOP09), Luboš Ježil (ODS), Jiří Jindřich (ODS), Michal 

Kohout (ODS), David Pavel (NO), Martin Svoboda (NO), Vladimír Študent (NO), Otakar Vich (NO), Petr 

Vltavský (ODS); Šárka Fořtová (tajemnice), Martin Kembitzký, Monika Slavíková (úřad), Martin Rudolf (MP) 

Omluveni: Vladimír Kuba (ODS) 

Příchod se zpožděním: David Pavel – příchod v 17:38 hod. 

Veřejnost: dle prezenční listiny 
 

Počet přítomných členů zastupitelstva: 10 z 11 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:32 hod. (audiozáznam – 0:00:00; stenozáznam – str. 3) 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 40. veřejném zasedání zastupitelstva městské části a konstatoval, 

že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli zvoleni J. Doláková a P. Vltavský (0:01:36; str. 3) 

Hlasováno: pro 7, proti 2, zdržel se 0. 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, M. Svoboda, P. Vltavský 

Proti: V. Študent, O. Vich 
 

Do návrhového výboru pro tvorbu usnesení byli zvoleni O. Vich a J. Jindřich 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich, P. Vltavský 
 

NAVRŽENÝ POŘAD JEDNÁNÍ (0:03:45; str. 3) 

1. Bezpečnostní situace v MČ 

2. Hospodaření MČ k 30.9.2021 

3. Rozpočtové opatření 

4. Revokace usnesení č. 28/2 – vyúčtování plynu s SPP CZ, a.s. 

5. Kámen Zbraslav 

6. Smlouva o zřízení služebnosti 

7. Různé 
 

O takto navrženém pořadu jednání bylo hlasováno následovně. 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. pořad jednání byl schválen 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich, P. Vltavský 
 

1. Bezpečnostní situace v MČ (0:04:48; str. 4) 

Strážník MP informoval o nápadu trestných činů, které se v Dolních Měcholupech udály v měsíci říjen 2021. 

Na území spadajícím pod MOP Hostivař se udály celkem 2 TČ, a to 1x vloupání do garáže a 1x ostatní trestná 

činnost (krádež). Na území spadajícím pod MOP Uhříněves se udály celkem 3 TČ – 1x poškození cizí věci 

v bytě, 1x pokus o vloupání do sklepa (Honzíkova) a 1x krádež bot z chodby (ul. Kryšpínova). 

Diskuse (0:06:04; str. 4): J. Jindřich, O. Vich, M. Rudolf, L. Ježil 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu městské policie o bezpečnostní situaci v Městské části Praha – Dolní 

Měcholupy za měsíc říjen 2021. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 40/1  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich, 

P. Vltavský 
 

2. Hospodaření MČ k 30.9.2021 (0:15:31; str. 7) 

Předseda finančního výboru nebyl přítomen, starosta informoval o podkladech a otevřel diskusi. 

Diskuse (0:15:55; str. 7): M. Svoboda, O. Vich, M. Slavíková 

M. Svoboda dal protinávrh usnesení ve znění: 
  I. BERE NA VĚDOMÍ  

  - předloženou zprávu o hospodaření Městské části Praha – Dolní Měcholupy k 30. 9. 2021 

  - zprávu o hospodaření příspěvkových organizací městské části – mateřské školy a základní školy k 30. 9. 2021 

  - se nedaří realizovat naplánované investice 
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   II. SOUHLASÍ 

   - s hospodařením a plněním rozpočtu městské části k 30. 9. 2021 

   - s hospodařením příspěvkových organizací k 30. 9. 2021 

   III. UKLÁDA 

   - starostovi, aby přijal opatření, která zlepší realizaci investičních záměrů 

Hlasováno o protinávrhu usnesení navrženém M. Svobodou následovně. 

Hlasováno: pro 4, proti 1, zdržel se 5 

Pro: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich UZ 40/2  neschváleno 

Proti: M. Blažek 

Zdržel se: J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, P. Vltavský 
 

Přečteno navržené usnesení. Zastupitelstvo vzalo na vědomí předloženou zprávu o hospodaření městské části 

Praha-Dolní Měcholupy k 30.9.2021 a zprávu o hospodaření příspěvkových organizací městské části – 

mateřské školy a základní školy k 30.9.2021. Zastupitelstvo souhlasilo s plněním rozpočtu městské části a s 

hospodařením příspěvkových organizací k 30.9.2021 

Hlasováno: pro 6, proti 1, zdržel se 3. UZ 40/2  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, P. Vltavský 

Proti: O. Vich  

Zdržel se: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent 
 

3. Rozpočtové opatření (0:25:00; str. 10) 

Rozpočtové opatření souvisí s úpravou přesunu z neinvestiční položky na investiční položku v rámci 

participačního rozpočtu. Rozpočtové opatření bylo schváleno finančním výborem.  

Diskuse (0:25:32; str. 10): V. Študent, O. Vich, J. Doláková, J. Jindřich, 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí navrženou úpravu rozpočtu a souhlasilo s přesunem 30 tis. Kč z neinvestiční 

položky na investiční. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 40/3  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich, 

P. Vltavský 
 

4. Revokace usnesení č. 28/2 - vyúčtování plynu s SPP CZ, a.s. (0:31:05; str. 11) 

Jedná se o bod, který byl na minulém zastupitelstvu, nicméně nebylo dost hlasů pro jeho schválení. 

Diskuse (0:31:28; str. 12): D. Pavel, J. Jindřich, O. Vich, M. Kembitzký, V. Študent 

 

O usnesení ve znění: bere na vědomí neuznání reklamace vyúčtování plynu společností SPP CZ, a.s. a 

vyjádření advokátních kanceláří ohledně efektivnosti vymáhání pohledávky vzniklé v souvislosti s reklamací 

vyúčtování plynu a ruší část usnesení zastupitelstva č. 28/2 ze dne 2. 12. 2020 v bodě II. SOUHLASÍ v rozsahu 

„S tím, že v případě neuznání reklamace se MČ bude bránit soudní cestou“ bylo hlasováno následovně. 

Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 4. UZ 40/4  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, P. Vltavský 

Zdržel se: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich 
 

5. Kámen Zbraslav (0:41:55; str. 14) 

S Kamenem Zbraslav je uzavřena darovací smlouva, která končí rokem 2021. Kámen Zbraslav navrhuje tuto 

smlouvu prodloužit. O prodloužení dočasnosti o 5 let bylo jednáno i na výboru územního rozvoje, kde bylo 

navrženo, aby vzhledem k valorizaci, byla částka ročního daru zvýšena z 500 tis. Kč na 600 tis. Kč. 

Diskuse (0:43:35; str.14): O. Vich, J. Jindřich, M. Svoboda 
 

O. Vich a M. Svoboda navrhují stažení bodu z jednání zastupitelstva.  

Hlasováno: pro 4, proti 0, zdržel se 6 

Pro: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich UZ 40/5  neschváleno 

Zdržel se: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, P. Vltavský 
 

Starosta navrhuje upravit navýšení finančního daru od společnosti Kámen Zbraslav, a.s. na částku 3 mil. Kč. 

M. Svoboda dává protinávrh, aby byla částka zvýšena na 750 tis. Kč ročně, tedy na 3 750 tis. Kč.  
  I. BERE NA VĚDOMÍ  

  - předloženou rámcovou smlouvu o poskytování finančních darů společností KÁMEN Zbraslav, a.s 
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  II. SOUHLASÍ 

   - s předloženou rámcovou smlouvou a uděluje souhlas k prodloužení dočasnosti stavby betonárky do 12/2026 za     

     podmínky navýšení finančního daru na 3,75 mil. Kč 

   III. POVĚŘUJE 

   - starostu podepsat rámcovou smlouvu a předat stanovisko zastupitelstva za podmínky navýšení finančního daru na  

     3,75 mil. Kč 

- starostu jednat o posunu vjezdu  

Hlasováno o protinávrhu usnesení navrženém M. Svobodou následovně. 

Hlasováno: pro 4, proti 0, zdržel se 6 

Pro: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich UZ 40/5  neschváleno 

Zdržel se: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, P. Vltavský 
 

Hlasováno o starostou navrženém usnesení: 
  I. BERE NA VĚDOMÍ  

  - předloženou rámcovou smlouvu o poskytování finančních darů společností KÁMEN Zbraslav, a.s 

  II. SOUHLASÍ 

   - s předloženou rámcovou smlouvou a uděluje souhlas k prodloužení dočasnosti stavby betonárky do 12/2026 za     

     podmínky navýšení finančního daru na 3 mil. Kč 

   III. POVĚŘUJE 

   - starostu podepsat rámcovou smlouvu a předat stanovisko zastupitelstva za podmínky navýšení finančního daru na  

     3 mil. Kč 

Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 4. UZ 40/5  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, P. Vltavský  

Zdržel se: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich 
 

6. Smlouva o zřízení služebnosti (0:58:25; str. 18) 

Smlouva byla již na minulém zasedání zastupitelstva pod názvem Plánovací smlouva, ale nebyly přiloženy 

všechny přílohy. Jedná se o parcelu č. 701/73 v ulici Nad Vokolky, kde MČ podmínila souhlas s touto změnou 

ÚP za podmínky, že bude udělána plánovací smlouva, která zohlední parametry studie. 

Diskuse (1:00:37; str. 18): O. Vich, J. Jindřich 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí návrh smlouvy o zřízení služebnosti na pozemku č. parc. 701/73 v k.ú. Dolní 

Měcholupy a souhlasilo s uzavřením této smlouvy. 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 1. UZ 40/6  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 

Zdržel se: O. Vich  
 

7. Různé 

➢ V. Študent (1:04:11; str. 21) – Dotaz na špatné dopravní značení v rámci rekonstrukce Kutnohorské 

Diskuse: J. Jindřich, V. Študent 

➢ M. Svoboda (1:07:38; str. 20) – Dotaz na depo RegioJetu, objekt údržby a opravy vozidel RegioJet má být 

umístěn v prostoru bývalé vlečky Kovošrotu a probíhá posuzování vlivu stavby na životní prostředí.  

Diskuse: J. Jindřich, M. Svoboda, O. Vich 
 

M. Svoboda navrhl přijmout usnesení o zařazení bodu Stavba RegioJet na další zasedání. 

I. UKLÁDÁ  

- starostovi, aby zařadil na příští jednání zastupitelstva bod RegioJet 

Hlasováno: pro 4, proti 1, zdržel se 5. UZ 40/7  neschváleno 

Pro: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich 

Proti: P. Vltavský 

Zdržel se: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout 
 

➢ O. Vich (1:19:28; str. 22) – Pokračování v diskusi o depu RegioJetu, žádá o předložení vyjádření na 

zastupitelstvu MČ 

Diskuse: O. Vich, D. Pavel, J. Jindřich 
 

O. Vich navrhl usnesení ve znění: 

I. UKLÁDÁ  

- starostovi, předložit před odesláním vyjádření ke zjišťovacímu řízení ke schválení zastupitelstvu MČ 
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Hlasováno: pro 8, proti 1, zdržel se 1. UZ 40/7  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, J. Jindřich, M. Kohout, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich, 

Proti: P. Vltavský 

Zdržel se: L. Ježil 
 

➢ M. Svoboda (1:28:37; str. 25) – Dotaz na vydané stanovisko k možnosti provozu kompostárny – 

kompostování na volné ploše, projednávané na VÚR 16. 6. 2021 

Diskuse: J. Jindřich 

➢ O. Vich (1:29:53; str. 25) – Žádost o doložení smlouvy na parkování u Továrny Attl a spol.  

Diskuse: J. Jindřich, O. Vich 

➢ O. Vich (1:31:41; str. 26) – Dotaz na plán investic na příští rok  

Diskuse: J. Jindřich, O. Vich 

➢ D. Pavel (1:33:27; str. 26) – dotaz na zjištění okolností k omluvě panem starostou 

Diskuse: J. Jindřich, D. Pavel, M. Svoboda 

➢ V. Študent (1:45:39; str. 29) – Dotaz na vývoj v situaci Kovošrot – Panattoni 

Diskuse: J. Jindřich 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19.32 hodin. 
 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha – Dolní Měcholupy číslo 40/1-7 

ze dne 15. 11. 2021, doslovný přepis diskuse a vlastnoručně podepsaná prezenční listina. 

 

Zapsala: Š. Fořtová 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

.........................................…... …............................….............. 

 Bc. Jana Doláková Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

  MČ Praha – Dolní Měcholupy 

 

 

................................................ 

 JUDr. Petr Vltavský 


